
Vooraf gestelde vragen Onafhankelijken-fractie

Agendapunt 6: Uitbreiding Tappersheul

Bij de behandeling van het beeldkwaliteitsplan in de raad is er door een aantal fracties naar 
alternatieven gevraagd, met als belangrijkste een variant voor het bedrijfsverzamelgebouw. 
Wij hebben daarover een RIB ontvangen waar uitvoerig wordt ingegaan op mogelijke 
alternatieven en de bijbehorende kosten.

In de RIB vraagt het college aan de raad om hier een uitspraak over te doen. Het alternatief 
geeft een andere invulling van bouwblokken. Hierdoor ontstaat ruimte en komt het 
bedrijfsverzamelgebouw “binnen” het “hek”  Echter veranderd in het alternatief ook de 
invulling van de andere voorzieningen. Daar ons inziens niet om gevraagd en ook niet de 
opdracht om dat uit te werken. Wij vragen ons dus af wat de argumenten en overwegingen 
waren om dat in het alternatief uit te werken.

1. Waarom is het natuurgebied naar het zuiden geschoven terwijl dit ook naar het 
noorden kon? 

2. Waarom is de skeelerbaan verplaatst? Hier is niet eerder over gesproken of om 
gevraagd

3. Waarom is er nu opgeschoven naar duurdere zones terwijl dat ook op de 
goedkopere zone kan? 

4. Het komt niet in de Raad terug terwijl er wel een uitspraak van de raad gevraagd 
wordt. Wij overwegen om hiervoor een motie tijdens de komende raad in te dienen 
die daar duidelijkheid geeft over de vraag van het College betreft de voorkeur voor 
situatie 1 of 2. Wij gaan ervanuit dat het College hier nog geen nadere invulling 
aan gaat geven voordat ze een uitspraak heeft van de Raad. 


